
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 13 feb 2023 

 
Plats: Medlemslokalen 
Närvarande, Emma Möller,  Hans Walker,  Mats Kjellen , Helena Wallström , Bo Larsson  
Gunnar Carlsson, Ronny Andersson, Fredrik Handfast., Caroline Fagerberg. 
Valberedningen genom Lotta Ousbäck o Tomas Widell närvarade. 

§ 1 Mötets öppnande  

 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
 Godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Gunnar Carlsson valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Valberedningen har ordet. 
 
-Lotta Ousbäck o Tomas Widell gick igenom valberedningens förslag 
inför årsmötet. 
 
§6 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-174 betalande medlemmar per 13 feb . 
 
 
§7Skrivelser 
Emma : Kallelse till BTR:s årsmöte o konferens 22-23 mars har 
inkommit. Förslag på 2 (ev 3) delegater Mari Laang, Ronny, och Mats 
samt Emma.  



Hans: Skrivelse har inkommit från medlem som ej fått bekräftelse på 
medlemskap. Gunnar har skickat information till hen. 
 
§8 Rapporter 
Emma: Rapport från Travsällskapets möte.: 
-Vår skrivelse angående slopande av boxhyror för hemmatränade 
hästar fick nej på grund av det ekonomiska läget för 2023.( Kostnad 
uppskattad till 600 000 kr) 
 
Emma : 
- Rapport från möte med Roger 7 feb angående gemensam 
sammankomst för alla på Axevalla. Svårt att samordna vid vår 
provloppis i maj, för dyrt med Sommarland. Beslöts att försöka 
samordna något vid uttagningsförsöken till Stochampionatet i Juli. 
 
Emma: 
-Rapport från ST:s konsortiemöte. Bra möte med mycket engagemang 
där satsning på ungdom , publik o hästägare skall prioriteras.  
 
Mats: Rapport från senaste banmöte.. 
-Överfallen i dom gamla gästboxarnas dörrar (klämrisk) skall ses över 
av banan. 
-Ny prisutdelningsplats planeras som ej hindrar värmning på banan. 
-Problem har förekommit med frusna träningsbanor vid flera tillfällen 
i vinter. 
 
Hans: 
-Rapport angående kostnader, sponsorer , för vårt läktarbygge 
presenterades samt förslag på egen reklamskylt(svart botten gul text 
och vit logga) samt kostnadsfördelning beroende på sponsor 
godkändes av styrelsen. 
 
 
 
 



 
§9 Aktiviteter årshjul 
-Årsmöte mån 27 mars kl 18:00 
Kvarstående punkter: 
Annons fixas av Emma. Mat av Gunnar o Helena, blommor av 
Fredrik. 
 
-Föredrag Ukraina: 
Emma: Kommer att hållas i lokal på i huvudbyggnaden på Axevalla 
To den 9 mars kl 18-21. Anmälningsavgift 100 kr swishas till Helena 
senast 8 mars. 
 
-Provloppis datum Lö 13 maj 
 
§10 Årets Hästägare 
  
Gunnar: Är utsedd samt inbjuden till årsmötet, priser klara. 
 
§11 Nya frågor 
 
-Verksamhetsberättelse. 
Presenterades av Emma för godkännande. 
 
Hans: Då vi erbjudit Sällskapets medlemmar våra rabatter hos olika 
företag undrades om något erbjudande inkommit från Sällskapet 
angående rabatterbjudande för våra medlemmar i Axevalla Outlet. 
Svar: Nej ingen har hört något men det kommer säkert när någon tänkt 
efter. 
 
Caroline: 
-Vill få till en inridningsutbildning av travare för monte´ på något vis. 
Olika lösningar diskuterades och kontakt tas med travskolan för 
planering. 
 
 



 
Ronny:  
-Fick vi någon feedback efter mötet med Travhästägarna? 
  Ja de tackade för ett trevligt möte (Emma) 
 
Helena: 
-Angående serveringstillstånd så behövs det ej för ideella föreningar 
då de räknas som ett slutet sällskap för medlemmar. Och därmed 
betraktar styrelsen frågan som avslutad. 
 
-Kan nya dukar till borden inköpas? Ja, Helena får fria händer från 
styrelsen. 
 
§12 Nästa möte 
  
-Må den 6 mars kl 18:30 Medlemslokalen 
 
§13 Avslutning 
Emma tackade för ett givande möte och avslutade detsamma. 
 
-----------------------------                      ----------------------------------  
Ordf                                                       Justeras   

-----------------------------  
Sekreterare 


